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Bestyrelsesmøde torsdag den 11. maj 2023, kl. 18:00. 
Afholdes i Sportsbyen, Sports alle 1, 4300 Holbæk – VIP Lounge 3 

 

Referat 

Afbud: Martin 

1. Valg af referent, og underskrivelse af referat fra sidste møde den 13. marts 2023. 

Finn valgt som referent. Referat underskrevet. 

2. Indgående mail – til orientering og debat 

Der er måske underskud på VTR-turen til Olofström. HOK er med til at dække det eventuelle underskud, 

som udgør et mindre beløb pr. klub. 

3. Orientering fra møde med NST Midtsjælland den 27. marts (Jan/Finn) 

Jan og Finn har deltaget i møde med Nina Hofmann, NST Midtsjælland og andre o-klubrepræsentanter. 

Alle skove er udlagt til urørt skov. I enkelte områder vil der også komme store græssere. 

Naturnationalpark i Hvalsøskovene. 

Det er svært for NST at give besked (og i det hele taget vide det), når der skal skoves. Det er eksterne, 

som klarer skovningsarbejdet. 

OTØ-træninger har tidligere ikke været muligt i vores område, men fremover vil det være muligt i Kårup 

Skov, Annebjerg Skov og Sonnerup Skov. Kun små skærme må anvendes og kun for betalende løbere. 

Der bliver åbnet for løb i maj/juni i Kårup Skov, Annebjerg Skov og Ellinge Indhegning. 

Åbning af Ulkerup Skov og Grevinge Skov til enkelte større løb kan måske ske. NST overvejer. 

Det er aftalt, at vi holder et årligt møde med NST i oktober/november for at kigge på det kommende års 

adgang til skovene. 

4. Udvalgenes arbejdsbeskrivelser (alle) 

Jan har formuleret en fast tekst om principperne for udvalgsarbejdet. Enkelte justeringer foretaget. 

Udvalgsbeskrivelserne revideret. 

5. Klubtøjsbank – hvordan skal det administreres? (Jan) 

Bjark har sørget for strygemærker, så hver trøje får sit eget nummer. Bjark foreslår udlevering mod 

depositum. Bestyrelsen bakker op om depositum, selvom det vil give mere arbejde til kassereren. Vi 

foreslår 100 kr. pr. del. Der skal underskrives en formular. 

Astrid kontakter Sanne for at høre nærmere om ekstra skab i Multihuset. Astrid spørger også Annette 

Lindegaard, om hun vil stå for tøjbanken. 

6. Orientering fra udvalgene 

6.1. Økonomi (Martin) 

Fraværende. Ikke noget nyt. 

På næste møde taler vi om, hvornår nye medlemmer skal opkræves kontingent. 

6.2. Stævneudvalg (Finn) 

Stævneledere er på plads til Nytårsstafetten 2024 og divisionsmatchen i foråret 2024. 

OOO 2023 er på skinner. 

VTR-terræner 2023/24 er på plads, men ikke endeligt bekræftet. 

https://goo.gl/maps/4w9WiFZgd4iKd2gr5
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6.3. Aktivitetsudvalg (Anette) 

Aktivitetsplan er lavet. Der foreligger også referat fra seneste møde. 

Udvalget har lavet en langtidskalender. 

Udvalget foreslår klubmesterskab/klubfest, lørdag d. 7. oktober. 

Udvalget foreslår et ”konkurrence”-udvalg, som skal få medlemmerne med ud til stævner. Jan 

foreslår, at udvalget bliver et underudvalg til aktivitetsudvalget. 

Udvalget har drøftet en ”månedshilsen” – en hilsen til medlemmerne, men ikke inden for et 

bestemt interval. 

6.4. Rekrutteringsudvalg (Anette) 

Formålet er at trække flere medlemmer – både børn og voksne. 

Udvalget tænker i forskellige medlemskategorier og har også udarbejdet en rekrutteringskalender, 

eks. fokus på studerende ved studiestart (ift. uddannelser i Holbæk by). 

6.5. Træningsudvalg (Astrid) 

Træningen kører godt. 

Vi er ikke gearede til at ”levere de unge løbere videre” til højere niveau, evt. eliteniveau. Hvad gør 

vi? 

Torsdagsløbetræningen har ikke været oppe at køre de seneste gange. 

6.6. Ungdomsudvalg (Astrid) 

Turen til Himmelegnens Efterskole blev aflyst, men i stedet blev det til en enkelt overnatning 

hjemme hos Astrid. 

6.7. Kortudvalg (Jan) 

Annebjerg-kort er undervejs, Rørvig er næsten færdigt, Bo Simonsen har hjulpet med Ellinge. Jan 

holder oplæg om kortproduktion på næste klubaften. 

7. Andre igangværende projekter 

7.1. Find-vej projekter – hvad gør vi med dem? (Jan) 

Vi nedlægger ”Find vej” på hjemmesiden. 

7.2. Intromappe (Astrid) 

Intromappen kommer en dag... 

7.3. Skole-til-klub koncept (?) 

Bjark laver o-løb med Absalonskolen hver anden tirsdag. 

 7.4 Spørgeskema (Anette og Finn) 

 Anette og Finn skal mødes for at tale om spørgeskemaet.  

8. Eventuelt 

 Klubben fylder 55 år. Skal vi fejre os selv i forbindelse med klubfesten? 

9. Næste møde  

9.1. Dato og sted 

Mandag d. 14/8-23 kl. 18.00 i Sportsbyen. 

9.2. Emner til dagsordenen 


